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SUBJECT: MSC NOTICE --- New Regulation for Advanced Cargo Information in Egypt 3rd UPDATE 

 

DATE: 23 June, 2021 

 

Dear Customers, 

尊敬的客户， 

 

Please take note that the new Import regulation in EGYPT (Advanced Cargo Information ACI) will start 1st July 
2021 – Departure date from POL . 

埃及新规将自开船日 7 月 1 日起正式实施，我司重申以下要求并请各代理务必在 SI 阶段提供正确信息。 

 

As a reminder, pls kindly note below updates and go into effect.  

 Shipper has to advise ACID number on booking level(SO) as to be mentioned on all shipping documents 
thereafter. (for ex: 4988470982020120017)   
1) Must match with that on SI. If any amendment on ACID number pls check with booking team and 

local DOC team case by case. Not allow to revise the number on SI directly.  
2) In case of combine request,  pls combine into the minimum booking No. to avoid any discrepancy on 

ACID between SO & SI. 
发货人应在订舱阶段提供 ACID 号码并后续将应用于所有货运单据。 

1) 该号码 SO 与 SI 阶段必须保持一致，不允许在 SI 阶段直接更改，如需更改请与订舱部及当地文
件部单票确认，否则我司将以 SO 阶段的 ACID 为准。 

2) 如涉及并单，请务必以最小关单号为主票以避免订舱号与 ACID 不匹配，我司将以发送 SI 的订舱
号在 SO 阶段提供的 ACID 为准。 

 

 All shipping documents should mention the ACID number for cargo to Egypt & Exporter Registration 
Number & identification numbers (TAX ID) of cnee & notify on the BL. (for ex: US-02-1208614364) 
所有进口至埃及的货运单据应显示 ACID 号码及提单上显示发货人的出口商注册号及收货人通知人

的税号。 

 

 10-digit HS code required to be manifested 
必须提供 10 位海关编码。 
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To follow rules on SI: 

在递交 SI 时请遵循， 

 

1.Full 10-digit HS code. Required to be shown on cargo description & manifest. If multiple HS Code 
involved under cargo, pls display all complete codes on BL. 
10 位 HS code 必须显示品名栏，舱单指定位置入录需与提单显示一致（适用于样例 HS code 
1236001212， 除 HS code 123600000）。若同一品名对应多个 HS CODE,请在品名栏中显示完整。 

For Magic Hand user: 

 
 
*Special Case* 
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2.ACID(Advance Cargo Information Declaration) number. Must be included in the manifest box and 
shown on cargo description. The ACID num. should be inserted without any prefix or identification only 
the 19 digits under IMPORT LICENSE NUMBER item in the manifest. 
ACID No.在递交SI 时需在提单品名处清楚标示为 ACID#: XXXXXX (如例)。但舱单指定位置IMPORT LICENSE 
NUMBER内仅需录入19位数字号码，无需显示任何前缀。 
 
For Magic Hand user: 
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3. Exporter Registration Number. Must be manifested in Customer-Provided Reference Number box 
and shown on shipper field. 
提单需显示发货人的出口商注册号并录入Customer-Provided Reference Number处。 
For Magic Hand user: 

 

 
4. Identification numbers (TAX ID) of cnee & notify. Mandatory to show on-BL cnee/notify field. 
收货人通知人需显示税号在提单上。 
 

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. 
Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.  

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。 
 

Regards  

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited 


